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Fru president! Detta blir lite av en filosofisk fråga då alla de nordiska
länderna i dag inte är medlemmar i EU. Från svensk sida vill vi ha ett starkt
men begränsat EU. Vi ser alla betydelsen av EU:s inre marknad med 500
miljoner invånare. Det är vår hemmamarknad. Där vill vi se fri rörlighet för
varor, kapital, tjänster och människor. Där är vi inte i dag, även om vi gärna
talar som om vi vore det.

Det finns fortfarande mycket kvar att göra. Ett tydligt exempel, där också de
övriga nordiska länderna är involverade, gäller tjänstedirektivet. Man
beslutade om det för flera år sedan, men det är ännu inte fullt ut
implementerat. Därför är jag glad över att kunna säga att på det senaste
rådsmötet nu i oktober enades alla statsöverhuvuden inom EU om att nu
sätta ytterligare tryck när det gäller tjänstedirektivet. Det är en viktig signal,
och den är extra viktig just nu då flera av oss har kunnat uppleva att
kommissionen blir allt mer av en lame duck, som det kallas, på grund av att
det snart är EU-val.

Det gäller att hålla ångan uppe i den här frågan. Vi vet att vi skulle kunna
tjäna miljarder på detta om det bara blir fullt ut implementerat. Även där är
det viktigt att de nordiska länderna går i bräschen och visar sig vara
föregångare. Det är också naturligtvis viktigt att vi konsulterar varandra när
vi inför ny lagstiftning, så att vi inte upprättar nya hinder utan att det
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verkligen blir den fria marknad vi vill ha på tjänsteområdet.

Page 3 of 3

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               3 / 3

http://www.tcpdf.org

